
معاون گردشگری اداره کل میراث فرهنگی فارس از واگذاری بخشی از فرایند تأسیس شرکت ها و دفاتر خدمات مسافرتی و جهانگردی در شیراز به دفتر 
پیشخوان دولت خبر داد. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان فارس، سید مؤید محسن 
نژاد به منظور کاهش تصدی گری دولت، سیاست و رویکرد قانون اساسی و برنامه پنجم توسعه و با هدف تسهیل در امور شهروندان، طی انعقاد تفاهم نامه با 

یکی از دفاتر پیشخوان دولت، بخشی از  فرایند تأسیس شرکت ها و دفاتر خدمات مسافرتی و جهانگردی در شیراز  به  این دفتر واگذار شد.
این مسئول اضافه کرد: پس از آموزش و برگزاری دوره توجیهی کارکنان این دفتر، زمینه همکاری های دوجانبه  از روز یکشنبه 10 تیرماه سال جاری آغاز 
شده است. تسهیل امور برای شهروندان، تکریم ارباب رجوع، کاهش تصدی گری دولت و افزایش توان نظارتی دولت و همچنین ایجاد زمینه اشتغال برای 

بخش خصوصی از مزایای واگذاری امور به دفاتر پیشخوان دولت خواهد بود.
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پس  سال های  در  برخی  اشتباهات 
برخوردهای  و  انقلاب  پیروزی  از 
پای  حجاب،  موضوع  با  غیراصولی 
این ویژگی منحصربه فرد زنان عفیف 
ایرانی را به عالم سیاست، باز کرد و 
آن را به ابزاری برای بازیگران عرصه 

تاخت وتازهای سیاسی مبدل ساخت.
آنان که حجاب را فقط از بعد ظاهری 
در  تعمق  بدون  می نگرند،  شکلی  و 
این  با  آن،  وجودی  فلسفه  و  مفهوم 
تصور که می توان با قانون و بخشنامه 
رسید،  مقصود  سرمنزل  به  اجبار  و 
را  مسیر  که  کردند  عمل  به گونه ای 
کارزار  میدان  به  و  کرد  منحرف 

مقاومت و لجاجت کشاند.
سبک  چگونگی  و  تاریخ  بررسی  با 
شأن  به  به روشنی  ما،  نیاکان  زندگی 

پی  ایرانی  شیرزن  والای  جایگاه  و 
می بریم و آزادگی متفکرانه، وارستگی 
هنرمندانه، عفاف، والایی منزلت، توان 
اجتماعی  عرصه های  در  هم  مدیریت 
و هم اداره عاشقانه خانواده و... را در 

زندگی آنان مشاهده می کنیم.
ویژگی هایی  چنین  با  زنانی  بی تردید 
جز با زبان منطق و استدلال، هیچ گونه 
برنمی تابند، همان گونه که  را  اجباری 
تاریخی  بزرگ  »نه«  آن  رضاشاه،  به 

را گفتند.
اندیشه ورز  زن  وجودی  تاروپود  تمام 
به  عشق  از  سرشار  ایرانی  باایمان  و 
بر سکوی  که  جایی  تا  است  خانواده 
پرافتخار و بی همتای مادری بایستد و 
عهده دار انسان سازی شود و سرنوشت 

فرزند را در دست گیرد.

واحد  مسئول  و  قضایی  معاون 
قضات  ارزشیابی  و  نظارت 
اینکه  بابیان  فارس  دادگستری 
انسان  نظارت  نظارت،  اصلی ترین 
از  هدف  گفت:  است،  خودش  بر 
سنجش  قضات  ارزشیابی  و  نظارت 
دقیق است. حجت الاسلام سید کاظم 
با خبرنگار  موسوی  در گفت وگو 
نظارت  نوع  بهترین  گفت:  مهر 
و  عملکردها  مثبت  نقاط  دیدن 

تقویت آن هاست. 
هدف  این که  به  اشاره  با  وی 
قضات  ارزشیابی  و  نظارت  از 
نیست  مچ گیری  به منزله  به هیچ وجه 
و  دقیق  سنجش  واقعی  هدف  بلکه 
گفت:  است،  آنها  عملکرد  واقعی 
است  استواری  کوه  به منزله  قاضی 
و  آرامش  خود  باصلابت  که 
می کند  هدیه  جامعه  به  را  آسایش 
چنین  از  سالم  و  شریف  قضات  و 

مزیتی برخوردارند.
واحد  اهداف  از  دیگر  یکی  وی 
ارزشیابی قضات را حفظ  نظارت و 
و  قضایی  منزلت دستگاه  ارتقای  و 
توانمند  قضات  معرفی  و  شناسایی 
قضایی  مجموعه  در  سازی  کادر  و 
مسئول  و  قضایی  معاون  دانست. 
قضات  ارزشیابی  و  نظارت  واحد 
اگر  شد:  یادآور  فارس  دادگستری 
باشد  به موقع  و  دقیق  نظارت ها 

احتمالی  آسیب های  کاهش  باعث 
قضایی  دستگاه  از  صیانت  و 
موسوی  حجت الاسلام  شد.  خواهد 
بررسی های  اساس  بر  کرد:  بیان 
عالیه  نظارت های  و  به عمل آمده 
استان  دادگستری  رئیس کل 
استان  قضایی  مجموعه  بر  فارس 
قضات  گفت  می توان  به جرئت 
بالایی  بسیار  سلامت  درصد  از  ما 
تصریح  وی  هستند.  برخوردار 
دستگاه  در  موجود  اشکالات  کرد: 
این  قوت  نقاط  مقابل  در  قضایی 
معاون  است.  اندک  بسیار  مجموعه 
استان  قضایی رئیس کل دادگستری 
معظم  مقام  از  تعبیری  بابیان  فارس 
رهبری درخصوص قوه قضاییه که 
قضات  قضاییه  قوه  »در  فرموده اند 
و  مسلط  و  دانا  شریف،  پاک دامن، 
این  بدنه  و  داریم  فراوان  باوجدان 
قوه بدنه بسیار خوبی است«، افزود: 
در  گرفته  صورت  بررسی های  با 
فرمایش  این  فارس  پهناور  استان 
فراوان   مصادیق  رهبری  معظم  مقام 
دارد. حجت الاسلام موسوی از ۱۲۴ 
روز مأموریت بازرسی از تعداد ۴۱ 
استاندار سال ۹۶ زیر  حوزه قضایی 
دادگستری  رئیس کل  مستقیم  نظر 
استان و در اجرای ماده ۲۸ آیین نامه 
عملکرد  و  رفتار  بر  نظارت  نحوه 
سال  در  گفت:  و  داد  خبر  قضات 
گذشته ۱۲۴ روز مأموریت بازرسی 
قرارگرفته و این بازرسی ها باوجود 
وسعت  و  گستردگی  و  کار  حجم 
تلاش  با  استان  قضایی  حوزه های 
مضاعف اعضای هیئت های بازرسی 
اداری  اهتمام همکاران قضایی و  و 

در پایان آذرماه به اتمام رسید.

استان  اخلاقی  امنیت  پلیس  جانشین 
فارس با تأکید بر اینکه با قوه قهریه 
نهادینه  نمی توان حجاب را در جامعه 
سلبی  برخورد  جریمه،  گفت:  کرد، 
جواب  اجباری  اخلاقی  و کلاس های 
منطقه  ایسنا  گزارش  به  نمی دهد. 
جلسه  در  طهماسبی  سرهنگ  فارس، 
و  شهروندی  حقوق  از  صیانت  ستاد 
عفاف و حجاب بیان کرد: زمانی که 
از حجاب گفته می شود تصور جامعه 
این است که تنها زنان ملزم به رعایت 
این مسئله هستند، درحالی که به همان 
اندازه این مهم متوجه مردان هم است.

وی بابیان اینکه بحث عفاف و حجاب 
اجتماعی  ناهنجاری های  با  برخورد  و 
مهم ترین اولویت پلیس امنیت اخلاقی 
در  متأسفانه  افزود:  می رود،  شمار  به 

ادارات هم با عفاف و حجاب مراعات 
نمی شود و هنوز تعریف درستی از این 

مقوله نشده است.
استان  اخلاقی  امنیت  پلیس  جانشین 
فارس با این تأکید که موضوع عفاف 
و حجاب در سطح شهرها با توجه به 
متفاوت  ارزشی  و  فرهنگی  شرایط 
این  در  اجباری  کار  گفت:  است، 
مبحث جواب نمی دهد و اگر تحمیلی 
ایجاد  زن  قشر  برای  موضوع  این  در 

شود، کیفیت کار پایین خواهد آمد.
اینکه 29 دستگاه در  به  اشاره  با  وی 
وظایفی  حجاب  و  عفاف  با  رابطه 
این  در  باید  کرد:  خاطرنشان  دارند، 
و  شود  انجام  فرهنگی  کاری  مقوله 
را  مسئله  پلیس  به  صرف  واگذاری 

حل نمی کند.
استان  اخلاقی  امنیت  پلیس  جانشین 
برای  کرد:  تأکید  خاتمه  در  فارس 
پرداختن به موضوع عفاف و حجاب 
و اثرگذاری جدی آن در جامعه باید 
خانواده ها،  در  ابتدا  در  قلبی  اعتقاد 
نهادهای  دیگر  و  آموزش وپرورش 

تربیتی به وجود آید.

سازمان  بازتوانی  و  بازسازی  معاون 
مشکلات  کشور  بحران  مدیریت 
کشور  در  آب  منابع  کمبود  از  ناشی 
مدیریت ها  سوء  برخی  از  ناشی  را 
برشمرد و گفت: اگر همین منابع آبی 
موجود در کشور را درست مدیریت 
و مصرف کنیم، بسیاری از مشکلات 

حل می شود.
گفت وگو  در  لطیفی  فرید  محمد 
در  اقلیمی  تغییرات  درباره  ایسنا،  با 
در  شده  مطرح  اظهارات  و  کشور 
و  ابرها  ربودن  در  دشمن  نقش  مورد 
در  کرد:  اظهار  کشورمان  برف های 
این مورد آنچه من در خبرها خواندم 
این  هواشناسی  سازمان  که  بود  این 
اما  است؛  کرده  تکذیب  را  موضوع 
بهتر  که  است  این  من  شخصی  نظر 
است به جای اینکه دنبال مقصر و عامل 
بیرونی بگردیم، ابتدا مقصر درونی را 

واقعیت  اینکه  بابیان  وی  کنیم.  پیدا 
مصرف  مدیریت  در  که  است  این 
دارد،  وجود  مدیریتی  مشکلات  آب 
که  اینجاست  سؤال  کرد:  خاطرنشان 
همین منابع داخلی و موجود در کشور 
نحوه  کرده ایم،  مصرف  چطور  را 
مصرف آب شرب و آب کشاورزی 
سفره های  وضعیت  است؟  چگونه  ما 
در  گیاهی  پوشش  و  زیرزمینی  آب 
کشور چیست و سؤالات بسیاری که 

در این زمینه وجود دارد.

در  دلالان  وجود  شیراز  شهردار 
و  نکرده  انکار  را  اجرایی  سیستم های 
تقویت  که  دارد  اعتقاد  درعین حال 
شفاف سازی  کنار  در  نظارتی  سیستم 
مستقیم  مراودات  کاهش  و  فعالیت ها 
حذف  در  اداری،  سیستم  با  مردم 
بسیار  دلالان،  مسئله  نظیر  مشکلاتی 

تأثیرگذار خواهد بود.
حیدر اسکندرپور در گفت وگو با ایسنا 
وجود  متأسفانه  گفت:  فارس،  منطقه 
و  اداری  سیستم  با  رابطه  در  دلالان 
با مردم قابل کتمان نیست،  شهرداری 
شهرداری  بر  ناظر  نهادهای  اینکه  اما 
نظیر بازرسی و حراست می توانند ورود 
تا  شهرداری  پاسخگویی  نظام  و  کنند 
اجازه حضور  باشد که  چه حد شفاف 
وی  است.  مهم  باشد،  دلالان  معنادار 
پاسخ  ارباب رجوع  به  ما  وقتی  گفت: 
به  می کنیم  هدایتش  نمی دهیم  درستی 
سمت دلالان، لذا تأکید دارم که نظام 
حوزه های  در  مردم  به  ما  پاسخگویی 
مختلف باید کاملًا شفاف و اقناع کننده 

باشد.
درمان  کرد:  تصریح  شیراز  شهردار 
است  الکترونیک  شهرداری  درد،  این 
تا مردم شفاف خدمات را از شهرداری 
دریافت کنند؛ لذا تا شهریورماه امسال 
شفاف سازی  مسیر  در  را  گام  اولین 
شیراز  شهرداری  خدمات  و  فعالیت ها 
اینکه  بابیان  اسکندرپور  برمی داریم. 
بالغ بر 85 درصد از مراجعات شهروندان 
پاسخ  دریافت  برای  شهرداری ها  به 

این  گفت:  است،  مختلف  استعلام های 
85 درصد شامل 4 گروه از استعلام ها 
می شود که اکنون یک گروه حل شده 
هم  دیگر  بخش  سه  شهریورماه  تا  و 
درصد   85 یعنی  این  می شود؛  واگذار 
از مراجعات مردم به شهرداری کاهش 
بابیان  شیراز  شهردار  یافت.  خواهد 
اینکه با چنین اقدامی، شهروندان برای 
از  می توانند  استعلام ها  پاسخ  دریافت 
زمانی  ظرف  و   33 ماده  دفاتر  طریق 
انجام  را  کمتر یک ساعت، کار خود 
اقدام  این  با  کرد:  خاطرنشان  دهند، 
بخش زیادی از مراجعه ها کم می شود. 
صدور  موضوع  در  اینکه  بابیان  او 
عوارض  دریافت  و  ساختمانی  پروانه 
 33 ماده  دفاتر  به  وظیفه  باید  نیز 
اقدام  این  از  قبل  گفت:  شود،  واگذار 
باید ابتدا سامانه به شکل کامل استقرار 
از حل  قبل  معنا که  این  به  پیدا کند، 
موضوع نرم افزاری نیازمند ممیزی تمام 
املاک موجود در شهر هستیم. شهردار 
شیراز با تصریح اینکه موضوع ممیزی 
مدنظر  گذشته  سال   20 طی  املاک 
موفقیت  دلایلی  به  اما  بوده  شهرداری 
کامل حاصل نشده است، گفت: امروز 
پروژه  یک  قالب  در  ممیزی  بحث 
در  توانمند  مدیر  یک  و  تعریف شده 
رأس آن کار قرار داده ایم و امیدواریم 
نهایی  کار  آینده  سال  دو  یکی  طی 
این  منافع  داد:  ادامه  اسکندرپور  شود. 
و  پایدار  درآمدهای  افزایش  ممیزی 
سوارشدن شهرداری الکترونیک بر این 

شهروندان  به طوری که  است؛  ممیزی 
می توانند با استفاده از زیرساخت فراهم 
ملک  مشخصات  و  موقعیت  به  شده، 
خود دسترسی دارند و به نوعی موضوع 

دلالی تا حد زیادی منتفی خواهد شد.
باغ های  درخصوص  اما  شیراز  شهردار 
تغییر  به  دلالان  ورود  بحث  و  شیراز 
کاربری  تغییر  گفت:  باغ ها،  کاربری 
باغ ها یک پروسه چندوجهی است که 
بخشی از آن در شهرداری و بخش هایی 
در کمیته فنی و کمیسیون ماده 5 و... 
افرادی  که  دارد  امکان  می شود  طی 
زمان بر هم هست،  پروسه که  این  در 
به  را  پیشنهادهایی  که  باشند  افرادی 

مالکان بدهند.
این  نمی توان  اینکه  تصریح  با  او 
را کتمان کرد، گفت: تلاش  موضوع 
کرده و خواهیم کرد که در این بخش 
با رصد تمام مراحل و مسیر کار، روند 
این چنینی،  پروانه های  و  درخواست 

فضای سالمی را حاکم کنیم.
پروژه  درخصوص  شیراز  شهردار 
فدک، گفت: در این پروژه 2 سال قبل 

قانونی،  روند  با طی  سرمایه گذار  یک 
کاری را دنبال کرده است.

وی با اشاره به اینکه آنچه تحت عنوان 
درواقع  است،  شده  معروف  فدک  باغ 
بوده  از گذشته یک مجموعه خدماتی 
که در قالب های مختلف نظیر رستوران 
و مرکز رفاهی کارکنان شهرداری و... 
است، گفت:  می داده  ارائه  را  خدماتی 
فضای  این عرصه  نیست که  این گونه 

سبز باغی بوده است.
این  کرد:  اضافه  شیراز  شهردار 
بوده  خدماتی  مجموعه  یک  مکان 
روی  پروانه ای  درگذشته  شهرداری 
و  زده  مزایده  آگهی  و  گذاشته  آن 
برنده شده  مزایده  در  یک سرمایه گذار 
مشخصات  پروانه ای که  با  را  ملک  و 
آن معلوم بوده و تمام مسیرهای قانونی 
است  شده  طی  مربوطه  کمیسیون های 
را خریداری کرده. او بابیان اینکه همه 
از  قبل  مدیریت  دوران  در  موارد  این 
او بوده است، گفت: با توجه به اینکه 
پرونده  این  در  قانونی  تمام مسیرهای 
به شکل کامل طی شده است،  خود را 
مکلف به حمایت از آن و سرمایه گذار 
موردنظر می دانم. شهردار شیراز تصریح 
کرد: تمام آنچه شاید مورد نقد و نظر 
باشد، پیش ازاین و در زمان طی مراحل 
و  معماری  کمیسیون های  در  قانونی، 
موردتوجه  و...   5 ماده  و  شهرسازی 
قانونی  پروسه  پروژه،  این  است؛  بوده 
آن  از  ما  هم  امروز  و  کرده  طی  را 

حمایت خواهیم کرد.

فرمانداری  خانواده  و  بانوان  امور  مشاور 
به  اعتقاد دارد موضوع حجاب  شیراز که 
ابزاری سیاسی تبدیل شده است، خواستار 
تکراری  برنامه های  اجرای  از  خودداری 

پیرامون این موضوع شد.
فاطمه  فارس،  منطقه  ایسنا  گزارش  به 
از  صیانت  ستاد  جلسه  در  زارع مهذبیه 
حقوق شهروندی و عفاف و حجاب بیان 
تکراری  برنامه های  که  سال هاست  کرد: 
در این رابطه با موضوع عفاف و حجاب 
اجرا می شوند که هیچ نتیجه مطلوبی نداشته 
است. وی با تصریح بر اینکه در این مقطع 
حساس زمانی باید متناسب با نیاز جامعه 
برنامه ارائه شود، افزود: برنامه های حجاب 
نیست که  قشر زن  متوجه  تنها  عفاف  و 

مردان را هم شامل می شود.
فرمانداری  خانواده  و  بانوان  امور  مشاور 
و  حجاب  برنامه های  اینکه  بابیان  شیراز 
عفاف در سال 97 باید خلاقانه و اثرگذار 
یک  به  هنوز  متأسفانه  گفت:  باشد، 
راهکار اجرایی و مؤثر در مقوله حجاب 

شد:  یادآور  مهذبیه  نرسیده ایم.  عفاف  و 
مانند  فرهنگی  مسائل  تأثیرات  اگرچه 
اما آنچه  نمی کنیم  پرداختن کتاب را رد 
این  در  عمل  ابتکار  است،  اهمیت  حائز 

مقطع زمانی است.
فرمانداری شیراز  اجتماعی  معاون سیاسی 
و  عفاف  موضوع  متأسفانه  گفت:  نیز 
به  شهرستان  این  اداره های  در  حجاب 

مبحثی حاشیه ای تبدیل شده است.
تغییرات  اینکه  بابیان  سعیدی  علی 
اجتماعی و سبک زندگی تغییراتی مزمن 
خاطرنشان  است،  پیچیده  درعین حال  و 
کرد: مقوله حجاب و عفاف باید دید که 

در کجای این تغییرات قرارگرفته است.
وضعیت  آسیب شناسی  بر  تأکید  با  وی 
کلان شهر  در  عفاف  و  حجاب  فرهنگی 
شیراز، عنوان کرد: به عنوان عضو از نظام 
اداری بخشی از مسئولیتمان در این زمینه 
اهم  را  اقدامات  گاهی  اما  هست  و  بوده 
به  باید  درحالی که  نکرده ایم  فی الاهم  و 
شرایط  به  توجه  با  حساس  موارد  برخی 

سیاسی  معاون  شود.  پرداخته  جامعه  روز 
اجتماعی فرمانداری شیراز با ابراز تأسف 
ازجمله  مسائل  برخی  به  نسبت  اینکه  از 
عفاف و حجاب بی تفاوت بوده و به راحتی 
از آن عبور کرده ایم، گفت: به عنوان مثال 
درحالی که در جلسات قبل مقررشده بود 
برنامه های  درخصوص  کارگروهی  که 
هیچ  اما  شود  راه اندازی  حجاب  و  عفاف 
اداره  دو  یکی  تنها  و  نشد  انجام  کاری 
ارائه  را  پیشنهاداتی  تکلیف  رفع  سر  از 

کردند.
سعیدی ادامه داد: اگر در این مسائل بحث 

تنها  نباید  می شود،  عنوان  فرهنگ سازی 
جلسات  برگزاری  و  نمایشگاه  برپایی  به 
به طور جد  باید  بلکه  شود،  بسنده  مقطعی 
تربیتی  نهادهای  و  دانشگاه ها  مدارس، 

ورود کنند.
منشور  وجود  علی رغم  کرد:  اظهار  وی 
آن  نصب  به  تنها  اما  ادارات  در  اخلاقی 
در سر در ورودی بسنده شده است، حال 
چگونه باید توقع داشته باشیم که به عنوان 
متولیان و مسئولان بدون برنامه و راهکار 

بخواهیم راه به جایی برسانیم؟
فرمانداری شیراز  اجتماعی  معاون سیاسی 
در خاتمه بابیان اینکه اگرچه پرداختن به 
مجازی  فضای  و  نمایشگاه  فیلم،  کتاب، 
اما  دارد  را  خود  کارکرد خاص  و  نقش 
پیاده  را  آنها  عملی  ابتکار  چه  با  اینکه 

کنیم، اهمیت دارد، گفت:
به عنوان مثال باید موشکافی  شود که آیا 
است؟  کتاب  عنوان  و  کتاب  از  اشکال 
یا چینش و محتوای برنامه های ما مشکل 

دارد؟

تنوع  و  طبیعی  محیط زیست  معاون 
کشور  محیط زیست  سازمان  زیستی 
گفت: راه حفاظت از منابع زیستی در 
کشور را اشتباه رفته ایم و باید به دنبال 

تغییر باشیم.
سرویس خبری/ مریم زارع خفری: 
سه روزه  سمینار  در  ظهرابی  حمید 
محیط زیست  حفاظت  کل  مدیران 
یکی  حاضر  حال  در  گفت:  کشور 
سازمان،  سیاست های  اصلی ترین  از 
باید   و  است  بومی  زیست  حفاظت 
و  برداریم  قدم  جهت  این  در  همه 
دو  جامع نگر  و  مشارکتی  مدیریت 

رکن اصلی این حفاظت است. 
وی افزود: برای رسیدن به این هدف 
منتظر  نباید  و  داشته   شجاعت  باید 
برایمان  امکانات  تمام  که  باشیم 
اقدام  به  دست  بعد  و  شود  فراهم 
و  کنیم  تهیه  فهرستی  فقط  یا  بزنیم 
عملیاتی  کارها  دلیل  این  به   بگوییم 

نمی شود.
تنوع  و  طبیعی  محیط زیست  معاون 
کشور  محیط زیست  سازمان  زیستی  
اظهار داشت: به اعتقاد من باید شیوه 
حفاظت از تنوع زیستی را در کشور 
عوض کنیم چون شرایط نشان می دهد 
در این راه شکست خورده ایم و موفق 
نبوده ایم و علت اصلی آن نیز به این 
برمی گردد که منافع ما با منافع مردم 

بومی و محلی در تضاد بوده است.
این  که  زمانی  تا  کرد:  تأکید  وی 
موفق  نشود،  برطرف  اختلاف 
باید  تغییر  این  برای  و  نمی شویم 
شجاعت به خرج داده و پوست اندازی 
کنیم، البته اگر دلمان به حال طبیعت 

می سوزد.
این  دنبال  به  ما  تأکید کرد:  ظهرابی 
به  را  محیط زیست  منافع   که  هستیم 
منطقه  هر  محلی  و  بومی  مردم  منافع 
کشورهای  که  کاری  بزنیم،  گره 
انجام  محیط زیست  عرصه  در  موفق 

داده اند.
حفاظت  طرح  به   اشاره  با  ظهرابی 
از  صیانت  برای  مشارکتی 
محیط زیست گفت: این سازمان برای 
پارک  از  نگهداری  برای  بار  اولین 
گلستان به عنوان یک الگو برای سایر 
یک  می خواهد  که  کرد  اعلام  منابع 
مردم  همراهی  با  مشورتی  شورای 
تشکیل  استانی  مسئولان  و  بومی 
دهد تا در مورد مسائل با هم بحث و 

گفت وگو کنند.
وی ادامه داد: به جرئت اعلام می کنم 
موضوع  در  نه  و  موضوع  این  در  نه 
سازمان  طبیعی  معاونت  حوزه  شکار 
نخواهد  فشارها  تسلیم  محیط زیست 

شد.
محیط زیست  و  معادن  مورد  در  وی 

نیز گفت: اصلاح قانون معادن زمانی 
رخ داد که سازمان محیط زیست نقش 
خود را در مجلس به خوبی ایفا نکرد یا 
این که تلاش ها بی نتیجه ماند و سبب 
باشیم که  مواجه  قانونی  با  امروز  شد 
بهره برداران  نفع  به  فقط  و  یک جانبه 
گرفتن  پیش  در  با  اما  باشد؛  معادن 
این  اصلاح  دنبال  به  راهکار  چند 

وضعیت هستیم.
گونه های  تکثیر  طرح   اجرای 
انداختن  راه  برای  حیات وحش 

دامداری نیست
استان ها  این که  بر  تأکید  با  ظهرابی 
را  حیات وحش  گونه  تکثیر  نباید 
اصلی  هدف  گفت:  کنند  فراموش 
برگردانده  طرح  این  اجرای  از 
محیط زیست  به  گونه ها  شدن 
دامداری  نبود  قرار  و  بود  واقعی شان 
علوفه  این ها  به  و  کنیم   درست 

بدهیم. 
وی ادامه داد:  باید هم زمان با تکثیر 

رهاسازی  برای  شرایط  گونه ها  این 
فراهم  طبیعی شان   زیستگاه  در  آنها 

شود.
ورود  از  باید  کرد:  اضافه  ظهرابی 
برای  حفاظت  شده  مناطق  به  دام ها 
صیانت از این مناطق جلوگیری شود.

معرض  در  گونه های  مورد  در  وی 
تهدید مانند یوزپلنگ، درنای سیبری، 
سیاه خروس و... که شرایط خوبی نیز 
ندارد، از استان ها خواست آنها را به 
حال خودشان رها نکنند و سازمان نیز 

از آنها حمایت خواهد کرد.
بین  که  مشکلاتی  به  اشاره  با  وی 
طرح هادی روستایی  و محیط زیست 
دارد،  وجود  کشور  مختلف  نقاط  در 
بیان کرد:  طرح هادی روستایی باید 
متناسب با نرخ رشد منطقه اجرا شود 
و ما  با بورس بازی مخالفت می کنیم 
اما اگر روستایی نیاز به زمین داشت 

با آنها موافقت خواهیم کرد.
تنوع  و  طبیعی  محیط زیست  معاون 
کشور  محیط زیست  سازمان  زیستی  
سازمان  مدیران  از  گفت:  پایان  در 
فضای  از  می خواهم  محیط زیست 
رسانه ای استفاده کنند البته اخبار باید 
سریع و دقیق اعلام شود تا حاشیه ها 
حال  در  و  باشد  نداشته  دنبال  به  را 
علیه  پنهان کاری  کلیدواژه  از  حاضر 

وزیر سازمان استفاده می شود. به  نامه ای  در  بهداشت  وزیر 
مشکلات  رفع  لزوم  بر  نفت، 
تولیدکنندگان تجهیزات پزشکی در 
تولید  پتروشیمی  اولیه  مواد  تأمین 

داخل تأکید کرد.
حسن  سید  دکتر  ایسنا،  گزارش  به 
و  درمان  بهداشت،  -وزیر  هاشمی 
بیژن  به  نامه ای  در  پزشکی  آموزش 
نامدار زنگنه- وزیر نفت بابیان اینکه 
اولیه  مواد  از  استفاده  در  تسهیل 
مصادیق  از  داخل  تولید  پتروشیمی 
راستای  در  و  مقاومتی  اقتصاد 
کشور  از  ارز  خروج  از  جلوگیری 
است، اظهار داشت: قریب به ۱۰۰۰ 
در  پزشکی  تجهیزات  تولیدکننده 
کشور فعالیت می کنند که مواد اولیه 
از  عمدتاً  تولیدی  واحد   ۴۰۰ حدود 
پلیمرهایی نظیر گرانول )پلی وینیل 

)پلی پروپیلن(  گرانول  کلراید(، 
داخل  تولید  )پلی اتیلن(  گرانول  و 

تشکیل می شود.
وزارت  عمومی  روابط  اعلام  بر  بنا 
این  در  بهداشت  وزیر  بهداشت، 
به  توجه  با  است:  کرده  تأکید  نامه 
سیاست های جاری کشور در جهت 
از  مقاومتی و حمایت  اقتصاد  تحقق 
تولید ایرانی، اولویت این وزارتخانه، 
تأمین مواد اولیه تجهیزات پزشکی از 

تولیدات داخلی )پتروشیمی( است.

مصرف  پایش  و  نظارت  مدیرکل 
درباره  سلامت  فرآورده های  منطقی 
محصولات  مجوز  دریافت  نحوه 
و  داد  توضیح  کشور  در  تراریخته 
بر  باید  که  آستانه ای  حد  گفت: 
تراریخته  محصولات  روی  آن  اساس 
درصد  دو  شود،  برچسب گذاری 
داده  مهلتی  زمینه  این  در  و  است 
این  باید  شرکت ها  همه  که  شده 
بر  مهلت  این  طی  را  برچسب گذاری 

روی محصولات اعمال کنند.
خیراندیش  دکتر  ایسنا،  گزارش  به 
با  جامع  تخصصی  کارگاه  در 
در  اینکه  بابیان  تراریخته،  موضوع 
بر  تراریخته  غذایی  محصولات  حوزه 
اساس اصول و ضوابط عمل می کنیم، 
زمینه یکسری ضوابط  این  در  گفت: 
ملی  اصول  یکسری  و  بین المللی 
کرده  اقدام  آنها  اساس  بر  که  داریم 
و طبق تمام دستورالعمل هایی که در 
بالادستی  اسناد  قانونی،  مصوبه  سطح 
دستورالعمل های  و  ملی  ضوابط  و 
دارد،  وجود  حوزه  این  در  وزارتی 
را  کارشناسی  بررسی های  و  برخورد 
در  اینکه  بابیان  وی  می دهیم.  انجام 
ارزیابی  مراحل  دستورالعمل ها  این 
مشخص  محصولات  این  بررسی  و 
بررسی ها  بعدازاین  افزود:  است،  شده 
نوع  این  آیا  که  می شود  مشخص 
غذایی  مصرف  به عنوان  محصولات 
باید  خیر.  یا  می گیرند  مجوز  انسان 
محصولات  شایع ترین  که  توجه کرد 
تراریخته در دنیا چهار محصول ذرت، 
انواع  و  است  پنبه دانه  و  کلزا  سویا، 
تراریخته آن موجود است. خیراندیش 
ادامه داد: سازمان غذا و دارو هم خود 
از  حاصل  فرآورده های  هم  و  دانه ها 
به صورت  و  کرده  بررسی  را  آنها 
آزمایی  صحت  آزمایشگاهی، 
ضوابطی  اساس  بر  بنابراین  می کنیم؛ 
که داریم ارزیابی ها را انجام می دهیم. 

سازمان غذا و دارو درباره هر محصول 
غذایی مورد به مورد بررسی هایش را 

انجام داده و تصمیم گیری می کند.
برچسب گذاری  ضرورت  درباره  وی 
داد:  ادامه  تراریخته،  محصولات 
ضوابط  از  یکی  هم  برچسب گذاری 
سازمان غذا و دارو است و باید روی 
این  گیرد.  قرار  تراریخته  محصولات 
بر  محصول  روی  بر  برچسب گذاری 
آیین نامه  در  آستانه ای که  اساس حد 
هیئت  مصوبه  هفت  ماده  »ب«  بند 
شده،  مشخص   ۹۴ سال  در   دولت 
حد  مصوبه  این  طبق  می شود.  انجام 
آستانه ای که باید بر اساس آن روی 
برچسب گذاری  تراریخته  محصولات 
دستورالعمل  است.  درصد  دو  شود، 
اساس تدوین شده و  بر همین  ما هم 
آزمایشگاهی  ارزیابی های  آن  طبق 
می شود؛  انجام  کمی  شناسایی ها  و 
بنابراین بر اساس حد آستانه دو درصد 
محصولات  این  در  برچسب گذاری 
مهلتی  زمینه  این  در  است.  الزامی 
داده شده که همه شرکت ها باید این 
بر  مهلت  این  طی  را  برچسب گذاری 
دبیر  کنند.  اعمال  محصولات  روی 
علمی این کارگاه و مدیرکل نظارت 
و پایش مصرف منطقی فرآورده های 
کشور  سطح  در  گفت:  سلامت، 
محصولات  حوزه  به  مربوط  برنامه 
تراریخته به صورت منظم پیش می رود 
قانون عمل می کنند. هر  و همه طبق 
اساس  بر  را  این حوزه  هم  دستگاهی 

وظایفش پیش می برد.

واکنش معاون سازمان مدیریت بحران به ابر دزدی؛
 در بحران آب به جای مقصر بیرونی، 

مقصر درونی را پیدا کنیم

مهلت سازمان غذا و دارو به شرکت ها برای 
برچسب گذاری محصولات تراریخته

نامه »هاشمی« به »زنگنه« برای رفع نیاز 
 تولیدکنندگان تجهیزات پزشکی 

به مواد اولیه پتروشیمی

جانشینپلیسامنیتاخلاقیاستانفارس:
حجاب را نمی توان با قوه قهریه نهادینه کرد

معاونقضاییدادگستریفارس:
هدف اصلی از نظارت و ارزشیابی قضات 

سنجش دقیق آن هاست

جانشینپلیسامنیتاخلاقیاستانفارس:
حجاب را نمی توان با قوه قهریه نهادینه کرد

درشیراز؛
بخشی ازفرایند تأسیس دفاتر خدمات مسافرتی به دفاتر پیشخوان واگذار شد

از  هر  دری  کلامی

تحلیل این خبر را در ستون بالا بخوانید

شهردارشیراز:
دلالان را در شهرداری می توان حذف کرد

نظام پاسخگویی شهرداری باید شفاف باشد

مشاوراموربانوانفرمانداریشیراز:

حجاب به ابزاری سیاسی تبدیل شده است

معاونمحیطزیستطبیعیوتنوعزیستیسازمانمحیطزیستکشوردرشیراز:

راه حفاظت از تنوع زیستی را در کشور اشتباه رفته ایم


